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EU: Když včera banda idiotů v EU nadšeně tleskala tomu, jak zavedením zákazu dovozu mnoha
komodit z Ruska – včetně ropy a plynu – likvidují své vlastní země, ihned jsem si vzpomněla na to, jak
tleskali soudruzi na sjezdech ÚVKSČ. Jenže ti alespoň nehodlali přivést většinu lidí do situace, že
nebudou mít jak zaplatit náklady na bydlení. To ovšem sebranka, která ovládá nejen Brusel, ale i
většinu evropských vlád, tento záměr má.

Sami můžeme vidět, jak nám účty za energie raketově rostou a zhruba od června již nebude mnoho
lidí schopných zaplatit náklady na bydlení, aniž by se nezadlužili. Miliony lidí po celé Evropě se
nakonec dostanou do dluhové spirály. A samozřejmě přijdou i o své majetky. Mnoho lidí bude nuceno
zrušit hypotéky a prodat své domy a byty. Pak jim ovšem zůstanou peníze tak možná na nějakou
dobu na pronájem.

Problémy však začnou i těm, kdo mají starší rodinné domy, nezatížené dluhy. EU mnohým z nás nyní
zcela znehodnotila investice do nových plynových kotlů a nutí nás zřídit si náhradní zdroje vytápění i
ohřevu vody, případně vaření. Statisíce na tepelná čerpadla dá při současné drahotě dohromady jen
málokdo (dotace jsou směšně nízké a nejisté) a jiný druh vytápění rodinných domů – vyjma
elektrického – je již ze strany fašistické EU do budoucna zakázán.

 

 

Pevná paliva totiž produkují uhlík, proto budou do budoucna zakázána, jejich používání bude
trestáno drakonickými pokutami. Kotle na tuhá paliva jsou tak předem zapovězeny. Solární energie
se taktéž nejeví být řešením, tedy alespoň v našich podmínkách, kdy zejména v zimním období často i
měsíc slunce nevidíme.

Lidé v bytech s plynovým kotlem na tom jsou ještě hůř, dostávají se do zcela neřešitelné situace. Dřív
jsme bydleli v bytovém domě, kde měl každý svůj vlastní kotel pro byt. Někde mají centrální kotelnu.
Neumím si představit, jak budou žít rodiny v bytech s plynovým kotlem, který jim byt vytápí, ohřívá
vodu a ještě se na něm vaří. Pokud jde třeba o osamělého důchodce nebo matku samoživitelku, tak ti
to jednoduše finančně nemají šanci utáhnout, pokud ovšem vůbec nějaký plyn bude.
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Ztráta dodávek plynu se odrazí i na průmyslu, spousta provozoven bude nucena ukončit výrobu,
některé kvůli neúnosným cenám plynu, ale nakonec i proto, že plyn prostě nebude. Bude se tudíž
masově propouštět. A to nyní nehovořím jen o České republice, ale o celé EU, snad vyjma Maďarska,
které jako jediné nařízení EU nehodlá v praxi akceptovat.

Dalším důsledkem ztráty zdrojů zemního plynu a ropy, ale i dalších komodit, bude zdražování
veškerého zboží, přičemž mnohé nedostatkové komodity povedou k prázdným regálům obchodů. To
je něco, co dosud zejména mladší generace nepoznaly. My starší si ještě pamatujeme na to, jak
některé zboží bývalo nedostatkové, jiné se dalo koupit jen v Tuzexu. To je něco co mladí neznají, pro
ně to bude ohromný šok.

Ovšem nedostatek plynu donutí většinu domácností přejít na elektřinu. K tomu si přičtěte v rámci
zeleného údělu nařízené ukončení spotřeby fosilních paliv a s tím související konec provozu aut na
benzín a naftu ve prospěch elektromobilů. Náhle tedy dojde k výrazně vyšší spotřebě elektrické
energie, což logicky povede k blackoutům. Naše země by byla energeticky soběstačná – co se
elektřiny týká – pokud bychom ji neprodávali dál a nenakupovali na energetické burze již značně
předraženou.

Žádná z minulých vlád v tomto ohledu neměla sebemenší snahu tuto šílenou praxi zrušit. Za tento
stav tak můžeme „poděkovat“ nejen současné ukrajinské Fialově vládě, ale i těm předchozím.
Pamatuji si, že u Babišovy vlády mnohokrát orodovala paní Alena Vitásková za změnu této praxe,
avšak marně. Je jasné, že žádná probruselská vláda za tuto zemi „kopat“ nebude.

A jsme-li u elektrické energie, tak pak připomínám, že naše vláda se podobně jako ty ostatní zřekla i
dovozu paliva do našich jaderných elektráren. Co se týká paliva z americké firmy Westinghouse, tak
to je údajně pro naše elektrárny nevhodné. Nakonec lze předpokládat, že evropské země budou
nuceny embargo v mnoha případech obcházet třeba tím stylem, že ruské produkty nakoupí třeba v
Číně, Turecku nebo Indii, ale samozřejmě již se značnou přirážkou. Vlk se nažral a koza zůstala celá.
Idioti, nadšeně mávající žlutomodrými vlaječkami, budou ovšem „sankcím“ dál tleskat.



A Rusko se celou dobu směje. Uzavírá kontrakty mimo Evropu a rubl roste. Ostatně, po celou dobu je
patrné, že Rusko není hlavním cílem sankcí. Rusku ublíží mnohem méně než Evropě. Cena ropy
roste, což znamená, že ve skutečnosti zde nikdo nemá zájem Rusku, které se mimochodem také hlásí
k Velkému resetu a jeho cílům, jakkoli zásadně ubližovat. Pokud by šlo o to, ublížit Rusku, šla by
cena ropy raketově dolů. To vždy Rusku ublížilo zcela spolehlivě. To se však neděje.

Je jasné, že válka je to poslední oč tu jde. Podobných – a vlastně mnohem horších – válek bylo za
posledních několik desetiletí mnoho. V současné době již sedmým rokem probíhající genocida
Jemenců ze strany Saúdské Arábie nikoho nezajímá, ještě na to zabíjení jemenských civilistů Saudům
posíláme zbraně. Jsou tedy podle EU i naší vlády Jemenci méně než Ukrajinci? Zdá se, že ano.

Válka – podobně jako předtím covid-divadlo – je samozřejmě jen záminkou pro to, aby mohl být Velký
reset úspěšně dokončen. Covid ho měl jen nastartovat. Globalisté mají v plánu do roku 2030 vytvořit
plně globalizovaný svět, kde nikdo – mimo těch nahoře – nic nevlastní. Svět, v němž budou mít plný
dohled nad každým jedincem. I proto bylo zapotřebí vše zařídit tak, aby se evropská ekonomika po
dvou letech destrukce nevzpamatovala, ale aby se naopak již zcela položila.

Přeměna systému již dva roky probíhá a nyní byla jedinečná možnost vše zarazit. Jenže většina lidí
jsou tupci. Namísto toho, aby se další devastaci vlastních zemí vzepřeli, ještě tomu nadšeně tleskají.
Většina volených představitelů moc dobře ví, že jen poslušně plní zadání globalistické agendy, takže
ti devastují vlastní země pod vidinou budoucího prospěchu. Většina z nich bude ovšem ve finále
globalisty zničena. Všichni víme, jak zločinci zachází s těmi, kdo s nimi kolaborují.

Mnoho lidí nyní tleská likvidaci vlastní země. Budoucí chudobě, postupnému přerodu na totalitní
společnost, kde nikdo nic nevlastní a vše se sdílí. Na společnost se sociálními kredity, velmi přísnou
cenzurou a neustálým dohledem „Velkého bratra.“

Je docela logické, že této likvidaci evropské střední třídy a evropského průmyslu tleskají titíž, kdo
tleskali drakonickým covidovým restrikcím a pak si mezi prvními stoupli na „zázračnou včelku od
Pfizera“, přičemž nyní netrpělivě čekají na čtvrtou. To jsou ovšem přesně ty nemyslící loutky, které
systém potřebuje.

Vítejte ve světě, jemuž by se i sám Orwell divil.
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